## PLYWOOD FLANGES

FLANSCHEN WERDERDIE SPERRHOLZPENTEN

The plywood types used in flange production are birch throughout, birch combi, aspen throughout and coniferous. Water-resistant (MR-67) and waterproof (WBP) glue is available.

Thickness's of the flanges are normally from 4mm to 21mm, but flanges up to 30mm have been successfully produced. The diameter range currently is 300mm - 1500mm.

One 40-ft container of plywood flanges can be produced within 1 week. At present production facilities afford manufacturing upto 1.5 million flanges a month.

Deliveries across Europe are arranged by trucks and take 3 to 7 days depending on buyers location.

Für die Produktion der Flanschen werden die Sperrholzplatten aus Birke, Birke-Combi und Nadelholz verwendet.

Die Flanschen werden üblicherweise aus Sperrholzplatten in Stärke von 4 bis 21mm hergestellt. Es gibt aber auch Erfahrung in der Herstellung von Flanschen bis 30mm stark. Durchmesser der Flanschen beträgt von 300 bis 1500 mm.

Die Herstellungsfrist eines vollen Containers (einer vollen LKW-Ladung) beträgt eine Woche.

Die Arbeitsproduktivität lässt 1,5 Mio. Flansche pro Monat herzustellen.

Die Auslieferung in Europa erfolgt per LKW innerhalb von 3 – maximal 7 Tagen, abhängig von der Enfernung.





















